
RADA GMINY
SWIDNICA

PROTOKÓL Nr LIX12014

z sesji Rady Gminy Swidnica
odbytej dnia 11 lipca 2014 r.

w sali narad Urzedu Gminy Swidnica

Godzina rozpoczecia - 12.00
Godzina zakonczenia - 13.00

W sesji Rady Gminy Swidnica na ogólna liczbe 15 radnych udzial wzielo 13 radnych

Radni nieobecni:
1. Leszek Szubart
2. Tadeusz Zuberek

PORZADEK OBRAD:

1. Otwarcie LIX Sesji Rady Gminy Swidnica i stwierdzenie quorum.
2. Wyznaczenie sekretarza obrad.
3. Wnioski do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z obrad poprzedniej LVIII sesji.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci Wójta Gminy w okresie miedzy sesjami.
6. Sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na poprzedniej sesji.
7. Podjecie uchwal w sprawie:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Swidnica,
2) zmian w budzecie gminy na 2014 rok,
3) zmieniajaca uchwale Rady Gminy Swidnica w sprawie podzialu Gminy Swidnica

na okregi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby wybieranych
radnych w kazdym okregu,

4) przyjecia "Programu profilaktyki stomatologicznej dla dzieci uczeszczajacych do
szkól podstawowych na terenie Gminy Swidnica,

5) przystapienia do sporzadzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru we wsi Witoszów Dolny, gmina Swidnica,

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bojanice
w Gminie Swidnica,

7) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego WSi

Mokrzeszów, z wylaczeniem pólnocnego obszaru, w Gminie Swidnica.

8. Zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
9. Informacja Przewodniczacej Rady Gminy Swidnica o dzialalnosci w okresie

miedzy sesjami.
10. Sprawozdania z pracy stalych komisji miedzy sesjami.
11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy rózne.
13. Zakonczenie LIX Sesji Rady Gminy Swidnica
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Ad. l.

Obrady LIX Sesji Rady Gminy Swidnica otworzyla i prowadzila przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Przewodniczaca powitala radnych oraz zaproszonych na sesje
gosci: Zastepce Wójta Gminy Pana Zbigniewa Kanickiego, Sekretarz Pania Gminy Jadwige
Generowicz, Skarbnik Gminy Pania Anne Szymkiewicz, kierowników wydzialu Urzedu
i jednostek organizacyjnych oraz pozostalych gosci. Na podstawi listy obecnosci oraz fizycznej
obecnosci na sali obrad stwierdzila kworum oraz prawomocnosc podejmowanych uchwal. Lista
obecnosci stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ad. 2.

Na sekretarza obrad wyznaczono radnego Krzysztofa Trzeciaka.

Ad. 3.

Porzadek obrad LIX Sesji Rady Gminy Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Do przedlozonego radzie porzadku wniosków zmian i uwag...
me wmeSIOno.

Ad. 4.

Protokól Nr LVIII Sesji Rady Gminy Swidnica przyjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 5.

Sprawozdanie z dzialalnosci Wójta Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami w zastepstwie
Wójt Gminy zlozyl Zastepca Wójta Pan Zbigniew Kanicki. Po wysluchaniu sprawozdania
dyskusji nie prowadzono.

Ad. 6.

Sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na poprzedniej sesji w zastepstwie Wójt Gminy
zlozyl Zastepca Wójta Pan Zbigniew Kanicki. Po wysluchaniu sprawozdania dyskusji nie
prowadzono.

Ad. 7. Podjecie uchwal

1. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Swidnica
przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna
opinie wydala Komisja Budzetu i Finansów. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LIX/506/2014 podjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

2



2. Projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 rok przedlozyla
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie
wydala Komisja Budzetu i Finansów. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale Nr LIX/507/2014 podjeto 13 glosami za- jednoglosnie.

3. Projekt uchwaly zmieniajacej uchwale Rady Gminy Swidnica w sprawie podzialu
Gminy Swidnica na okregi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby

wybieranych radnych w kazdym okregu przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Rewizyjna.

Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale Nr LIX/508/20 14 podjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

4. Projekt uchwaly w sprawie przyjecia "Programu profilaktyki stomatologicznej dla
dzieci uczeszczajacych do szkól podstawowych na terenie Gminy Swidnica"
przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna
opinie wydala Komisja Zdrowia, Ochrony Srodowiska i Spraw Socjalnych oraz
Komisja Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale Nr LIX/509/20 14 podjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

5. Projekt uchwaly w sprawie przystapienia do sporzadzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru we wsi Witoszów Dolny, gmina Swidnica
przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna
opinie wydala Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa.
Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LIX/51012014 podjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

6. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Bojanice w Gminie Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady
Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Gospodarki
Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Przewodniczacy komisji Pan Jan Mytych
poinformowal, ze do projektu planu wniesiono nizej wymienione uwagi. Ponizsze
uwagi zostaly nieuwzglednione przez Wójta Gminy Swidnica.

Uwaga nr 1 zlozona przez Pania Wande Lewandowska i Pana Jana Lewandowskiego
dotyczaca przeznaczenia dzialki nr 44/2 pod zabudowe mieszkaniowa.
Glos w dyskusji zabrala Pani Wanda Lewandowska. Zwrócila sie do Rady
o uwzglednienie jej prawa do przedmiotowego terenu i ujecie dzialki stanowiacej jej
wlasnosc pod budownictwo mieszkaniowe. W swojej wypowiedzi odniosla sie do
faktu, iz nikt komisji nie przestawil dokumentów, które wskazywaly, ze droga narusza
obszar ochrony. Komisja w swojej opinii opierala sie na sugestii. Poza tym wskazala,
ze z wypowiedzi Pani Urbanistki wynika, iz w terenie nie byla, poniewaz dojazd do
dzialek mozna zapewnic inna droga.
Pani Elzbieta Machlarz poinformowala, ze sprawa byla omawiana na Komisji
Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Przypomniala, ze sprawa
dotyczy glównie obszaru Natura 2000 kolo Opoczki. W obowiazujacym studium teren
zostal okreslony jako proponowany. W momencie rozpoczecia prac planistycznych nad

planem obszaru Bojanic, te informacje zostaly zweryfikowane z informacjami

3



zawartymi na stronach Generalnej Dyrekcji Ochrony Srodowiska. Cele ochronne tego
obszaru dotycza ochrony siedlisk motyli Modraszka. W tym terenie wystepuja
3 gatunki motyla. W sytuacji wyrazenia zgody na budownictwo mieszkaniowe na
wnioskowanej dzialce koniecznym staje sie zabezpieczenie wymaganej prawem
stosownej szerokosci drogi. W takim stanie rzeczy obecny przebieg drogi tych
wymogów nie spelnia. W celu wyznaczenia odpowiedniego pasa drogi koniecznymjest
wejscie w teren laki - obszar który jest juz chroniony. Dojazd do dzialki wyznaczony
w przedstawiony powyzej sposób zostalby negatywnie zaopiniowany przez Regionalna
Dyrekcje Ochrony Srodowiska.
W kwestii stwierdzenia iz plan zagospodarowania przestrzennego powinien
odzwierciedlac ustalenia studium Pani Machlarz wyjasnila, ze studium okresla kierunki

zmiany w zagospodarowaniu przestrzennym. Wyjasnila, ze przedmiotowe dzialki sa
mozliwe do przeksztalcenia, niemniej trzeba zapewnic inna mozliwosc dojazdu do tych
dzialek. Odnoszac sie do zarzutu nieznajomosci terenu, Pani Machlarz wyjasnila iz
przed rozpoczeciem prac planistycznychjest sporzadzana dokumentacja zdjeciowa oraz
przeprowadzana wizja w terenie. Stad powyzszy zarzut braku znajomosci terenu jest
bezpodstawny. Pani Machlarz dodala, ze przez obszar Natura moze byc poprowadzona
inwestycja, o ile zgodnie z ustawa stanowi nadrzedny interes publiczny.
Pan Andrzej Weglarczyk - urbanista, wyjasnil, iz nieuwzglednienie tej uwagi pozwala

na przyjecie planu dla pozostalej czesci wsi. Natomiast dla wnioskowanego do zmiany
terenu nalezy zastanowic sie nad zapewnieniem dojazdu.
Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 2 zlozona przez Pana Dariusza Musiala w sprawie przeznaczenia pod
zabudowe mieszkaniowa dzialek o numerach: 99, 100/2, 100/4, 103/1, 104 i 106. Za
nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 3 zlozona przez Pana Leszka Tokarza w sprawie przeksztalcenia dzialki nr
44/5 pod zabudowe jednorodzinna. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13
glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 4 zlozona przez Pana Piotra Tokarza w sprawie przeksztalcenia dzialki nr
44/5 poza zabudowe jednorodzinna. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13
glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 5 zlozona przez Pana Jaroslawa Balawajdera w sprawie przeznaczenia dzialki
nr 44/1 pod zabudowe mieszkaniowa.
Udzial w dyskusji wzial Pan Jaroslaw Balawajder, który wskazal na ilosc zlozonych
w sprawie uwag. Poinformowal, ze decydujac sie na zakup dzialki kierowal sie tym co
bylo ujete w studium uwarunkowan i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Za
bezpodstawne uznal twierdzenie Pani Machlarz o zapewnieniu 5 m szerokosci drogi.
Na chwile obecna droga jest codziennie uzytkowana. Jej czesc w kierunku dzialek to
tylko kontynuacja tej drogi. Zaapelowal o wiarygodnosc oraz ponowne
przeanalizowanie jego wniosku. Ustosunkowujac sie do wypowiedzi Pani Machlarz
wyjasnila, ze tworzac nowe tereny pod budownictwo mieszkaniowe nalezy zapewnic
odpowiednia szerokosc drogi. Natomiast droga, która funkcjonuje obecnie juz taka

pozostanie.
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Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 6 zlozona przez Pana Piotra Musiala w sprawie przeznaczenia dzialki nr 79/1
pod zabudowe mieszkaniowa. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 12 glosami za,
przy 1 glosie wstrzymujacym sie, glosów przeciw nie bylo.

Uwaga nr 7 zlozona przez Pana Leszka, Franciszka Wlodkowskiego i Pania Alicje
Hanne Wlodkowski w sprawie przeznaczenia dzialki nr 44/4 pod zabudowe
mieszkaniowa. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uchwale nr LIX/511/2014 podjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

7. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Mokrzeszów z wylaczeniem pólnocnego obszaru, w Gminie
Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska.
Pozytywna opinie wydala Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej
i Budownictwa. Przewodniczacy komisji Pan Jan Mytych poinformowal, ze do projektu

planu wniesiono nizej wymienione uwagi. Ponizesz uwagi zostaly nieuwzglednione
przez Wójta Gminy Swidnica.

Uwaga nr 1zlozona przez Pana Marcina Basiste dotyczaca przeznaczenia calej dzialki
nr 408 pod zabudowe mieszkaniowo-uslugowa. Za nieuwzglednieniem uwagi
glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 2 zlozona przez Pana Krzysztofa Kubinskiego dotyczaca uwzglednienia
w planie miejscowym mozliwosci zbudowania elektrowni wiatrowych wraz z
infrastruktura towarzyszaca na dzialkach o numerach 702/15, 463, 510. Za
nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 3 zlozona przez Pana Dariusza Garazdowskiego dotyczaca mozliwosci
zbudowania elektrowni wiatrowej wraz z infrastruktura towarzyszaca na dzialce nr 90.

Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 4 zlozona przez Pana Józefa Bogacza dotyczaca mozliwosci zbudowania
elektrowni wiatrowej wraz z infrastruktura towarzyszaca na dzialce nr 474. Za

nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 5 zlozona przez Pana Stanislawa Domaradzkiego, dotyczaca mozliwosci
zbudowania elektrowni wiatrowej wraz z infrastruktura towarzyszaca na dzialce nr
160/1. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 6 zlozona przez Pana Marcina Szostaka dotyczaca mozliwosci zbudowania
elektrowni wiatrowej wraz z infrastruktura towarzyszaca na dzialce nr 346. Za
nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.
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Uwaga nr 7 zlozona przez Pana Stefana Pawlice dotyczaca mozliwosci zbudowania
elektrowni wiatrowej wraz z infrastruktura towarzyszaca na dzialkach nr 201/1 i 179/1.
Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 8 zlozona przez Pana Michala Brzeszczka, pelnomocnika firmy Spar Invest
AG kwestionujaca czesc ustalen przyjetych w projekcie planu jako nieprzewidujacych
mozliwosci budowy elektrowni wiatrowych. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano
13 glosami za - jednoglosnie.

Uwaga nr 9 zlozona przez Pana Miroslawa Puzio dotyczaca przeznaczenia calej
powierzchni dzialek o numerach 556 i 557 pod zabudowe mieszkaniowa i dzialalnosc
handlowo-uslugowa. Za nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za 
jednoglosnie.

Uwaga nr 10 zlozona przez Pana Marka Raczynskiego dotyczaca przeznaczenia
powierzchni dzialek o numerach 820/14 i 747/2 pod zabudowe mieszkaniowa. Za
nieuwzglednieniem uwagi glosowano 13 glosami za - jednoglosnie.

Uchwale nr LIX/51212014 podjeto 13 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 8. Zapytania. interpelacie i wolne wnioski

Radni nie zglosili zapytan, interpelacji i wolnych wniosków.

Ad. 9

Informacje o dzialalnosci Przewodniczacej Rady Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami
zlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Po wysluchaniu
sprawozdania dyskusji nie prowadzono.

Ad. 10.

Sprawozdania z dzialalnosci stalych komisji Rady Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami
(w oparciu o protokoly) zlozyli przewodniczacy:

a) Komisji Zdrowia, Ochrony Srodowiska i Spraw Socjalnych - dyskusji nie prowadzono,
b) Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystyki - dyskusji nie prowadzono,
c) Komisji Rewizyjnej - dyskusji nie prowadzono,
d) Komisji Budzetu i Finansów - dyskusji nie prowadzono,
e) Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa - dyskusji me

prowadzono,
f) Komisji Rolnictwa, Lesnictwa i Gospodarki Zywnosciowej - dyskusji nie prowadzono.
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Ad.U.

Z uwagi na brak zgloszonych przez radnych zapytan, interpelacji i wolnych wniosków punkt
nie wymagal realizacji.

Ad. 12. Sprawy rózne.

Radny Wieslaw Malisz zapytal czy zostaly juz rozpoczete prace zwiazane z budowa
chodników na terenie gminy, zwlaszcza w Lutomi. Obecny na sesji Kierownik Dzialu
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Pan Bartlomiej Strózik poinformowal, ze firma z która
zostala zawarta umowa rozpoczela juz prace zwiazane z budowa chodników. Na chwile
obecna zostal wykonany chodnik w Witoszowie Dolnym i Wilkowie. Obecnie jest realizowana
budowa chodnika w Witoszowie Górnym. Umowa okresla termin realizacji zadania na koniec
wrzesnia 2014 r.

Radny Wladyslaw Urbanski zapytal na jakim etapie jest realizacja zatoki przystankowej
w Lutorni Malej. Ponadto zwrócil sie z wnioskiem o zamontowanie znaku informujacego

o dojezdzie do drogi z pierwszenstwem przejazdu przy drodze przy Kosciele w Lutorni Dolnej.
Pan Strózik poinformowal radnego, ze zatoka autobusowa w Lutorni jest realizowana.
Natomiast jej realizacja przebiega w ramach srodków Rad Soleckich oraz metoda gospodarcza.
Jezeli chodzi o ustawienie znaku w Lutorni Dolnej to Pan Strózik poinformowal, ze znak zostal

zamówiony. Natomiast jego ustawienie wymaga dokonania zmian w organizacji ruchu
drogowego.

Ad.B.

W zwiazku z wyczerpaniem wszystkich punktów porzadku LIX Sesji Rady Gminy Swidnica
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica podziekowala za udzial i zakonczyla obrady.

Na tym protokól zakonczono.
Protokolowala: S. Nosal
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